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Tuvojoties jaunajam mācību 
cēlienam, pirmdien, 26. augustā, 
Iecavas novada izglītības 
darbinieki tikās tradicionālajā 
Iecavas novada skolotāju 
konferencē.

Tā kā līdzšinējā Zālītes speciālās 
pamatskolas direktora pienākumu 
izpildītāja Sigita Lazberga bija 
nolēmusi neturpināt darbu izglītības 
iestādē, jūlijā dome izsludināja atklātu 

Skolai jauna direktore

Beata Logina

Anta Kļaveniece

Diāna Goldmane
sabiedrisko attiecību speciāliste

Izglītības iestāžu dienaskārtībā - 
kompetenču pieejas ieviešana

konkursu uz Zālītes speciālās 
pamatskolas direktora amatu.  
No diviem kandidātiem par labāko 
tika atzīta Aija Spriņķe, kura darbu 
izglītības iestādē uzsāks 2. septembrī.

Līdz šim A. Spriņķe strādājusi par 
vecāko referenti Izglītības un zinātnes 
ministrijas Struktūrfondu departamen-
tā; iepriekš ir strādājusi arī par skolotāju 
un izglītības pārvaldes vadītāju Bauskas 
novadā. 

27. augustā 
novada 
domes sēdē 
Aiju Spriņķi 
uzklausīja 
un sveica 
pašvaldības 
deputāti.

Vairāk foto: 
www.iecava.lv

Domes priekšsēdētāja vietnieks 
Juris Ludriķis pedagogiem veltīja 
uzmundrinošus vārdus un sveica 
jaunā mācību gada priekšvakarā. 

Suminājumi un ziedi ieprie-
cināja gan Izglītības un zinātnes 
ministrijas apbalvojumu saņēmē-
jus (Iecavas vidusskolas pedagogu 

Andreju Indānu, Zālītes speciālās 
pamatskolas līdzšinējo direktora 
pienākumu izpildītāju Sigitu Laz-
begu un vieglatlētikas treneri Daci 
Vizuli), gan pedagogus, kas šogad 
uzsāks darba gaitas kādā no izglī-
tības iestādēm.

Izglītības iestāžu vadītāji 
dāvanā no pasākuma organizatoriem saņēma 
krūzītes ar novada simboliku un vēlējumiem.  
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Iecavas vidusskolā darbu uzsāks 
angļu valodas skolotāja Krista Dār-
ziņa, Iecavas pamatskolā - angļu va-
lodas skolotāja Iveta Klīdzēja, Zālītes 
speciālajā pamatskolā - direktore Aija 
Spriņķe un pirmsskolas skolotāja Ilo-
na Zariņa, PII «Cālītis» - pirmsskolas 
skolotāja Ina Kanopka, Iecavas Mūzi-
kas un mākslas skolā - vijoles spēles 
skolotāja Daina Kārkliņa, mūzikas 
teorijas skolotāja Linda Razalinska un 
klavieru spēles skolotāja Edīte Kivila.     

Izglītības nodaļas vadītāja Vija 
Ieleja un izglītības speciāliste Sanita 
Reinsone konferences dalībniekus 
iepazīstināja ar izglītības jomas ak- 
tualitātēm novadā un valstī.

1.lpp.

KRISTA DĀRZIŅA pirmo skolas 
dienu gaida ar nelielu satraukumu 
un reizē ar neizsakāmu prieku 
un domām par to, ko jaunu dos 
šis gads. Sākotnēji gan jaunā 
skolotāja bija izvēlējusies pavisam 
citu profesiju: «Pēc vidusskolas 
absolvēšanas biju skaidri 
nolēmusi, ka mācīšos fizioterapiju 
un strādāšu ar bērniem slimnīcā. 
Uzsāku mācības un savu darbiņu 
slimnīcā arī atradu - strādāju 
par auklīti pamestiem un 
daudzbērnu ģimeņu bērniem. 
Pēc laika sapratu, ka darbs ar 
bērniem tiešām ir tas, ko vēlos 
darīt nākotnē, bet ne ārstniecības 
nozarē. Nonācu pie lēmuma studēt 
pedagoģiju Latvijas Universitātē. 
Iespēja kā 1. kursa studentei jau 
uzsākt darba gaitas nāca pavisam 
negaidīti. Esmu ļoti priecīga par 
šo iespēju un ceru, ka skola un 
skolotājas profesija būs mana īstā. 
Jūtos gatava gan jaunam studiju 
gadam, gan jaunai pieredzei 
skolotājas amatā.»

Uz skolu
No  

3. sep- 
tembra

Dzērumi  7.00   

Ziemeļi ap 7.15  

Dzimtmisas skola ap 7.20 

Dimzukalna veikals ap 7.25 

pagrieziens uz dzelz-
ceļa staciju ap 7.35

Iecavas vidusskola ap 7.50 

Iecavas pamatskola ap 7.55 

Iecavas autoosta ap 8.05 
 

Skolēnu autobusa 
kustības saraksts jaunajā 
maršrutā no Dzērumiem

* Pa ceļam uzņems arī A7 autobusu 
pieturās esošos skolēnus.
Skolēnu autobusu kursēšanas 
saraksts publicēts portāla  
www.iecava.lv sadaļā Izglītība > 
Izglītības nodaļa. 

Jau pagājušajā gadā izglītības 
iestādes iesaistījās valsts finansēta-
jā projektā «Skolas soma», un to būs 
iespējams turpināt arī šogad. Pro-
jekta gaitā skolēni iepazīst Latvijas 
kultūras un dabas vērtības, mācību 
procesa ietvaros iesaistās dažādās 
kultūras un mākslas norisēs, stip-
rinot nacionālo identitāti un savu 
pilsonisko līdzdalību. Šajā mācību 
gadā sākas arī projekta «Izglītojamo 
individuālo prasmju un talantu at-
tīstības veicināšana» 2. posms, kas 
tiks realizēts turpmāko divu mācību 
gadu laikā.

Lai mazinātu to bērnu un jau-
niešu skaitu, kas pārtrauc mācības 
un nepabeidz skolu, vispārizglītojošo 
skolu skolēnus no 5. līdz 12. klasei 
un profesionālās izglītības program-
mu audzēkņus no 1. līdz 4. kursam 
arī turpmāk būs iespēja iesaistīt ESF 
projektā «Atbalsts priekšlaicīgas mā-
cību pārtraukšanas samazināšanai» 
jeb «PuMPuRS». Katram projektā  
iesaistītajam skolēnam pedagogs vai 
psihologs semestra sākumā izveidos 
individuālo atbalsta plānu, kurā iz-
vērtēs mācību pārtraukšanas riskus 
un paredzēs nepieciešamos pasāku-
mus šo risku mazināšanai. Projekta 
laikā paredzēts sniegt individuālu at-
balstu bērniem un jauniešiem, kuri 
varētu pārtraukt mācības līdzekļu 
trūkuma dēļ, piemēram, kompensēt 
izdevumus par transportu, ēdinā-
šanu un dienesta viesnīcu, kā arī 
individuālo mācību līdzekļu iegādi. 
Tomēr galvenais projekta fokuss būs 
nevis uz īslaicīgas finansiālas palī-
dzības sniegšanu, bet uz ilgtspējīga 
visaptveroša mehānisma radīšanu, 
veidojot atbalstošu un iekļaujo-
šu skolas vidi ikvienam skolēnam. 
Speciālistes informēja arī par sko-

lēnu un pedagogu sasniegumiem, 
kā arī centralizēto eksāmenu rezul-
tātiem. Interešu izglītībā lielākais 
uzsvars tiks likts uz gatavošanos  
XII Latvijas Skolu jaunatnes dzies-
mu un deju svētkiem, kas notiks  
2020. gada 6.–12. jūlijā.

Šajā mācību gadā pirmsskolas 
izglītības iestādes sāks īstenot piln-
veidoto mācību satura un kompe-
tenču pieeju atbilstoši «Noteikumiem 
par valsts pirmsskolas izglītības 
vadlīnijām un pirmsskolas izglītības 
programmu paraugiem». Savukārt 
2020./2021. mācību gadā pilnveido-
tā mācību satura ieviešana plānota 
1., 4., 7. un 10. klasē. 

Savā pieredzē par kompe-
tenču pieejas ieviešanu mācī-
bu saturā dalījās vidusskolas 
direktore Agra Zaķe un Ieca- 
vas pamatskolas direktora viet-
niece izglītības jomā Inga Čipena. 
«Skolotāji aktīvi izglītojas, jo jaunās 
zināšanas ir vērtīga lieta. Taču uz-
skatu, ka jāsaglabā līdzsvars starp 
jauno un veco, inovatīvo un tradi-
cionālo. Vairākas metodes izmēģi-
nājām: ja der - ieviesām, ja ne - no- 
raidījām,» pieredzē dalījās A. Zaķe. 

Latviešu valodas un literatūras 
metodiskās apvienības vadītāja Dace 
Greiža pastāstīja, kādu pedagoģis-
kās darbības pieredzi guvušas mā-
cīšanās grupas dalībnieces. Lai sek-
mētu skolēnu prasmes un izaugsmi, 
arī skolotāji mācās mācīt, fokusējo-
ties uz praktisku darbību, tās ana-
līzi, refleksiju, savstarpēju atbalstu, 
pieredzes iegūšanu un dalīšanos ar 
to. «Sākumā bijām apmulsuši no ne-
zināmā, taču velns nav tik melns, kā 
to mālē,» jaunās mācīšanas un sko-
lēnu novērtēšanas metodes vērtēja 
D. Greiža.  Vidusskolas skolotāja 
Anitra Taurene iepazīstināja ar savu 
radošo darbu par formatīvās vērtē-
šanas un snieguma līmeņu apraks-

Izglītības iestāžu dienaskārtībā - 
kompetenču pieejas ieviešana

Vidusskolas skolotājs Andrejs 
Indāns saņēma IZM apbalvojumu. 

Daina Kārkliņa Iecavas Mūzikas 
un mākslas skolā pasniegs 

vijoles spēli. 

tu izmantojumu mācību sasniegu-
mu veicināšanai. Ar prezentāciju par 
bērnu tiesību aizsardzību uzstājās 
Iecavas novada bāriņtiesas priekšsē-
dētāja Pārsla Dredžele.

Pašvaldības administrācijas pro-
jektu vadītāja Sintija Kalēja pastās-
tīja, ka jaunajā mācību gadā dalību 
ESF projektā «Karjeras atbalsts vis-
pārējās un profesionālās izglītības 
iestādēs» turpinās Iecavas vidussko-
la un Iecavas pamatskola. Arī šogad 
skolēni iepazīs dažādas profesijas, 
izzinās izglītības iespējas, mācīsies 
veikt pašnovērtējumu un pilnveidos 
karjeras lēmuma prasmes. Tā kā 
karjeras izvēle nav viegls uzdevums, 
šogad skolēniem tiks nodrošinātas 
karjeras individuālās konsultācijas. 
Jau no septembra 2. klašu skolēni 
turpinās apgūt peldētprasmi pro-
jektā «Vietējās sabiedrības veselības 
veicināšana un slimību profilakse 
Iecavas novadā».

Konferences gaitā tās dalībnieki  
iepazinās ar zinātkāres centra «Zi-
noo» piedāvājumu un uzņēmu-
ma «Officeday» izstrādāto produk- 
tu - interneta platformu «Interaktī-
vā skola», kas ļauj mācību procesu 
pārvērst aizraujošā piedzīvojumā - 
ar darbošanos, spēlēm, testiem un  
3D modeļiem izzināt pasauli. 

Konferences noslēgumā pedago-
gus priecēja grupas «Lauku muzi-
kanti» pārstāvji Normunds Ķietis un 
Inita Āboliņa. 

no personiskā
 albuma
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Deputātu sēdes un apmeklētāju 
pieņemšana septembrī
Katru pirmdienu 
plkst. 8-12 pieņem pašvaldības administrācijas izpilddirektors 
M. Veinbergs; 
plkst. 14-18 pieņem domes priekšsēdētājs A. Mačeks 
Katru trešdienu
plkst. 9-12 pieņem pašvaldības administrācijas izpilddirektora viet-
nieks N. Vāvers
plkst. 8.30-12.30 un 17-19 pieņem būvinspektors K. Alksnītis  
(trešdienās plkst. 13.30-17 un piektdienās - telefoniski vienojoties pa 
tālr. 27867182) 
Otrdien, 3. septembrī,
plkst. 8.00 Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde
plkst. 10-11 pieņem deputāte S. Lineja 
Ceturtdien, 5. septembrī,
plkst. 8.00 Attīstības komitejas sēde
Pirmdien, 9. septembrī,
plkst. 9.30-12 pieņem arhitekte D. Putna 
Otrdien, 10. septembrī,
plkst. 16-18.00 pieņem deputāts A. Avots (Dienas centrā «Iecavnī-
ca») 
Trešdien, 11. septembrī,
plkst. 10-12 pieņem deputāts S. Pašukovs 
Otrdien, 17. septembrī,
plkst. 8.30 Veselības un sociālo jautājumu komitejas sēde 
plkst. 10-11.00 pieņem Veselības un sociālo jautājumu komitejas 
vadītājs J. Siugalis un deputāts V. Gailums 
Ceturtdien, 19. septembrī, 
plkst. 8.00 Finanšu komitejas sēde
Pirmdien, 23. septembrī,
plkst. 17.30-18.30 pieņem Attīstības komitejas vadītājs J. Ludri-
ķis, deputāti A. Kancāns, S. Karelis, K. Sinka un A. Grundmanis 
Otrdien, 24. septembrī, 
plkst. 8.30 domes sēde
plkst. 13.30-17 pieņem arhitekte E. Arāja

27. augustā deputāti strādāja 
kārtējā domes sēdē. Darba 
kārtībā bija 21 jautājums, 
attaisnojošu iemeslu dēļ sēdē 
nepiedalījās deputāti Laine 
Baha un Juris Krievs. 

Pašvaldības izpilddirektora viet-
nieks Normunds Vāvers deputātus 
informēja par aktuālajiem iepirku-
miem un SIA «Dzīvokļu komunālā 
saimniecība» (DzKS) un SIA «Iecavas 
tirgus» reorganizācijas procesa ap-
vienošanas ceļā izpildi.

Jūlijā dome atkārtoti bija izslu-
dinājusi konkursu uz DzKS valdes 
locekļa amatu. No pieciem preten-
dentiem par labāko DzKS valdes 
locekļa amata nominācijas komisija 
atzinusi Juri Junduli, kurš līdz šim 
strādājis par namu pārvaldnieku 
VAS «Valsts nekustamie īpašumi». 
Darbu DzKS J. Jundulis uzsāks  
2. septembrī.

Reģionālās pašvaldības polici-
jas Iecavas novada nodaļas vadī-
tājs Gundars Dzenis deputātiem 
sniedza ieskatu par policijas dar-
bu Iecavas novadā laika posmā no  
1. līdz 25. augustam (kopumā bijuši 
130 izsaukumi). Tāpat viņš pastās-
tīja, ka 2. septembrī, pirmajā skolas 
dienā, Iecavā dežūrēs divas policijas 
ekipāžas, kas pievērsīs pastiprinātu 
uzmanību tam, kā skolēni ievēro 
ceļu satiksmes noteikumus un uz-
vedas sabiedriskās vietās. 

PAR VESELĪBAS CENTRA 
DARBĪBU
2014. gada 9. septembrī Ieca-

vas novada dome par pašvaldības 
aģentūras «Iecavas veselības centrs» 
direktoru uz pieciem gadiem iecēla 
Sandri Kaidaku. Deputāti ir apmie-
rināti ar S. Kaidaka darbu, tādēļ 

Novada domē :::

Diāna Goldmane
sabiedrisko attiecību speciāliste

tika pieņemts lēmums viņu atkār-
toti uz pieciem gadiem apstiprināt 
pašvaldības aģentūras «Iecavas ve-
selības centrs» direktora amatā.

Sēdē iestādes direktors de-
putātus informēja par veselības 
centra darbību laikā no 2014. līdz  
2019. gadam.

PAR DETĀLPLĀNOJUMA
IZSTRĀDI
Deputāti iepazinās ar SIA «ENVI 

Carspa» iesniegumu un apstipri-
nāja detālplānojuma izstrādes uz-
sākšanu nekustamajam īpašumam 
«Zemgales iela 48», Iecavā. Tā mēr- 
ķis – pašapkalpošanās automazgā-
tavas izbūve, kopējā apbūves terito-
rija 2542 m2.

APSTIPRINA 
SAISTOŠOS NOTEIKUMUS
Dome apstiprināja divus sais-

tošos noteikumus: «Par pašvaldī-
bas nodevu tirdzniecībai publiskās 
vietās» un «Par kārtību, kādā tiek 
saskaņota un organizēta ielu tirdz-
niecība Iecavas novadā». Abi doku-
menti nepieciešami, lai pašvaldība 
varētu organizēt un kontrolēt tirdz-
niecību publiskās vietās Iecavas 
novada pašvaldības administratīva-
jā teritorijā. 

Beata Logina

Deputāti iepazinās ar jauno 
DzKS valdes locekli Juri Junduli.

Dabas aizsardzības pārvalde 
sadarbībā ar Iecavas novada 
pašvaldību 18. septembrī 
organizē praktisko apmācību 
semināru «Dabisku upju biotopu 
atjaunošana un apsaimniekošana». 
Interesenti aicināti pieteikties!

Seminārā varēs uzzināt, kāpēc ir 
būtiska upju tīrība un brīva to caur-
tece, kā arī iesaistīties praktiskajos 
Iecavas upes tīrīšanas darbos - sa-
kritušo koku izvākšanā.

Semināra norise:
* 10.00-11.30 semināra teorētis-

kā daļa pašvaldības telpās (eksperte 

Praktiskā seminārā stāstīs 
par upju kopšanu

Laura Grīnberga);
* 11.30-12.00 došanās uz Ieca-

vas upes tīrīšanas vietu;
* 12.00-15.00 Iecavas upes tīrī-

šanas darbi, pasākuma secinājumu 
apkopojums, talkas maltīte.

Aktīvākajiem dalībniekiem ga-
rantētas balvas un publicitāte!

Interesenti aicināti pieteik-
ties līdz 13. septembrim, raks-
tot pieteikumus uz e-pasta adresi  
ineta.bramane@iecava.lv. Plašāk par 
semināra norisi dalībnieki tiks infor-
mēti privāti. Vietu skaits ierobežots, 
tādēļ organizācijas aicinām deleģēt 
ne vairāk kā 2-3 pārstāvjus! 

SEPTEMBRĪ Iecavas novada bibliotēkās notiks 
IEDZĪVOTĀJU TIKŠANĀS AR PAŠVALDĪBAS PĀRSTĀVJIEM. 

Uz aktuāliem iedzīvotāju jautājumiem atbildēs 
domes priekšsēdētājs Aivars Mačeks, izpilddirektors 

Mārtiņš Veinbergs, izpilddirektora vietnieks 
Normunds Vāvers un uzaicinātie pašvaldības speciālisti.

Tikšanās, sākot 
ar 9. septembri, 

notiks 
pirmdienās un 

trešdienās, 
sākums 

plkst. 18.00.
Iedzīvotāji aicināti 
savus jautājumus 

pašvaldībai iesūtīt 
arī iepriekš 

uz e-pasta adresi: 
dome@iecava.lv. 

Atbildes tiks sniegtas 
tikšanās laikā.

Zālīte Iecava

Zorģi

Rosme

Audrupi

Dimzukalns
Dzim

tm
isa

09.

11.

25.
23.

18.

16.
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Jautājumi dīdžejiem
1.  Vārds, uzvārds un pašreizējā pamata nodarbošanās.

2.  Kāpēc pievērsāties dīdžeja darbībai?

3.  Kad sākās jūsu dīdžeja pieredze? Kur un cik bieži spēlējat pašlaik?

4.  Kādai mūzikai dodat priekšroku? Kā raksturotu savu repertuāru?

5.  Kuru atceraties kā atsaucīgāko auditoriju?

6.  Ar ko bija/ir raksturīgas diskotēkas un publika Iecavā?

7.  Kādu aparatūru izmantojat ierakstu atskaņošanai?  
        Kuras bijušas nozīmīgākās ar tehnisko aprīkojumu saistītās    
        pārmaiņas gadu gaitā?

8.  Ko īpašu sagaidāt no šī pasākuma?

Vasaras izskaņā, 31. augustā, 
pulksten 21.30 Iecavas parka 
estrādē gaidāma vērienīga nakts 
diskotēka «Back to the Iecava!» 
jeb «Atgriežamies Iecavā!». Uz 
jaudīgas skaņas un vizuālo efektu 
piepildītas skatuves kāps septiņi 
dīdžeji un to apvienības. 

«Šāda ideja – uzrunāt un vie-
nā pasākumā apvienot bijušos 
un esošos dīdžejus no Iecavas, ir 
bijusi jau sen. Esmu pārliecināts, 
ka jebkurš pasākuma apmeklētājs 
spēs saklausīt sev patīkamus deju 

ritmus, jo dīdžeji, kas piedalīsies 
diskotēkā, pārstāv trīs, ja ne pat 
četras, dažādas paaudzes. Tas 
būs muzikāls lidojums cauri dažā-
du gadu diskotēkām un mūzikas 
topu virsotnēm!» stāsta pasākuma 
idejas iniciators Eduards Cers.

Katram dīdžejam un dīdžeju 
apvienībai būs atvēlētas aptuveni 
50 minūtes. Lai nenokavētu ne-
vienu no dīdžeju setiem un gūtu 
maksimāli dažādu mūzikas piere-
dzi, ieteicams ierasties uz pasāku-
ma sākumu plkst. 21.30! 

7 dažādi dīdžeji uz 1 skatuves Beata LoginaA:

DJ Ivars

1. SIGITA ŠTRAUSA, 
strādāju loģistikā, krājumu uzraudzības nodaļā.
2. Jo mīlu mūziku. Dīdžejings mani vienmēr ir intriģējis un vilinājis. 

Dīdžejs ar mūziku var likt cilvēkam justies labi. Kā burvis.☺ 
3. Pirms vairāk nekā 10 gadiem nolēmu piepildīt seno sapni. Absolvēju 
Ritma Institūta CD DJ kursus. Toreiz strādāju nelielā bohēmiskā kafejnīcā, 
uz kuru nāca daudz dažādu mākslinieku un mūzikas cilvēku, padzirdēja 
par manu hobiju un piedāvāja startēt. Sekoja mana debijas uzstāšanās 
nelielā Regeja festivālā Garkalnē. Pasākuma rīkotājiem iepatikās mana 
uzstāšanās, un tālāk jau tika piedāvāts spēlēt arī citos pasākumos.
Pašlaik nespēlēju nekur un nemaz. Jau kādu laiku esmu metusi mieru 
DJošanai, savs jau atspēlēts. Pašlaik baudu ģimenes dzīvi un auklēju 
dēliņu. Nākotnē plānoju doties mūzikas producēšanas virzienā.
4. Priekšroku dodu elektroniskajai un house mūzikai. Repertuārs 
dinamisks. Esmu nelabojama melomāne. Mūzika man dalās divās daļās: 
viena daļa - tikai lai klausītos un otra - tikai spēlēšanai. 
5. Viennozīmīgi - festivālu publika. Uz festivāliem cilvēki dodas kārtīgi 
izdejoties, nevis laiski sēdēt pie bāra letes. Dīdžeja varā ir likt viņiem dejot.
6. Nezinu, kā ir tagad, jo sen neesmu bijusi, bet atceros, kā bija pirms 
gadiem pieciem un vairāk. Raksturīga ar krievu mūzikas pārsvaru. Esmu 
bijusi daudzās Latvijas diskotēkās, nekur citur krievu mūzika netiek spēlēta 
tik daudz, kā Iecavas diskotēkās.
7. Eju līdzi laikam un ierakstu atskaņošanai izmantoju mikserpulti 
un klēpjdatoru. Nozīmīgākās pārmaiņas noteikti ir digitālās pasaules 
ienākšana šajā lauciņā. Kad es sāku spēlēt, stiepu līdzi disku kaudzes, 
tagad man kabatā ir flešatmiņa. Digitalizācija ir daudz ko atvieglojusi, 
vismaz dīdžeja nesamais vienai diskotēkai ir kļuvis par pārdesmit 
kilogramiem vieglāks, toties digitālā pasaule ir arī laupījusi burvību dīdžeja 
prasmju apgūšanā. Tagad dīdžejs var būt jebkurš.  
8. Nostaļģiju un draudzību.☺  

DJ L
aso

4. Man pašam sirdij tuvs ir t. s. smagais roks (jo smagāks, jo labāk), 
bet repertuārs, protams, ir atkarīgs no auditorijas un apstākļiem.
5. Protams, Iecavas publika ir visforšākā, bet atsaucības ziņā 
neviens nestāv klāt Iecavas pašdarbnieku kolektīviem (īpaši vidējās 
paaudzes deju kolektīvam).
6. Iecavas publika zina, ko vēlas dzirdēt, ar iecavniekiem viss ir ok!
7. Visas tehnoloģijas attīstās. Ejot laikam līdzi, izmantoju CD 
atskaņotāju, bet aizsākām ar lentu magnetofoniem, esmu spēlējis arī 
uz kasešu magnetofoniem. 
8. Būs labs tusiņš, dīdžejiem darbs, bet apmeklētājiem laba atpūta!

1. IVARS 
VEISMANIS, 
strādāju Rīgā, bet ar 
mūziku tam vispār 
nav nekāda sakara.
2. Tajā laikā tas bija 
kaut kas jauns, arī 
interesanti un stilīgi.
3. Viss aizsākās 
1982. gadā, esmu  
«dinozaurs». Pašlaik 
no aktīvas darbības 
esmu «atgājis» malā, 
lai jaunieši izpaužas. 
Uzspēlēju šad tad.

1. JEVGĒNIJS 
GEDERTSONS 
(pamatnodarbo-
šanos nevēlas 
popularizēt)
 2. Kopš bērnības    
  mūzika ir sirdslieta. 
 3. Uzsāku 14  ga-
  du vecumā 
  Iecavas vidussko-
  las diskotēkās. 
  Pašlaik uzstājos 
   1-2 reizes gadā.

CJ Parker 

4. Priekšroka ir elektroniskajai deju 
mūzikai, vairāk house virzienam.    
5. Iecavā atsaucīgāko auditoriju 
atceros ciema 520. jubilejas 
pasākumā.  
6. Šeit vienmēr ir bijusi māju sajūta 
lielā draugu un paziņu skaita dēļ.
7. Pielietoju dažādu tehniku: gan 

vinila plates, gan kompaktdiskus, 
gan mp3 atskaņošanai. Ar gadiem 
viss paliek tehniski atvieglots, vairs 
nav jāstiepj smagas somas, jāpaņem 
tikai austiņas un divas flash 
atmiņas, bet pats process paliek 
garlaicīgāks.   
8. Sagaidu lielu auditoriju un 
pozitīvu atmosfēru.  
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1. EDUARDS CERS (DJ),  
AS Radio SWH digitālā 
mārketinga projektu vadītājs, 
ALVIS LĪRUMS (MC jeb 
publikas «uzkurinātājs»), 
darbojas Euro Live Technology 
izklaides industrijā, PAULS 
ĶURBE (bundzinieks, bet 
31. augustā nepiedalīsies), 
darbojas Starptautiskajā 
vides konsultāciju uzņēmumā 
Estonian, Latvian & Lithuanian 
Environment (ELLE).
2. Mēs no bērna kājas esam 
bijuši uz skatuves – dejojot, 
spēlējot teātri vai kā citādi. Dīdže-
jošana bija loģisks turpinājums 
pusaudžu vecumā, lai joprojām 
būtu uz skatuves, bet jau profe-
sionālā līmenī. Viens no galvena-
jiem iemesliem ir vēlme būt par 
savienotāju, vidutāju starp mūzi-
ku un cilvēkiem publikā, radīt 
emocijas, ko, iespējams, citādāk 
gūt ir grūti.
3. Kā dīdžeju apvienība Alvis un 
Eduards savu darbību sākām 
jau pirms vairāk nekā septiņiem 
gadiem, mācoties vidusskolā, kur 
organizējām diskotēkas skolēniem. 
Savukārt pēc pašu iniciatīvas 
izdevās kļūt par rezidentu 
(pastāvīgajiem) dīdžejiem krogā 
«Sombrero», kur gūta arī lielākā 
pieredze kontaktā ar cilvēkiem.
Pirms «Iecavai 525» aicinājām 
uz vienu pasākumu mums 
pievienoties arī budzinieku Paulu 
Ķurbi, lai radītu vēl azartiskāku 
un netradicionālāku pieredzi 
diskotēkā. Pēc veiksmīgās 
uzstāšanās Iecavas svētku 
ietvaros mūsu trio uzaicināja 
uzstāties Rīgas svētkos, kā arī 
vairākās Latvijā zināmās nakts 

izklaides vietās, piemēram, Just 
bar Rīgā, uz kruīza kuģa Tallink 
un citviet, bet savas darbības 
kulmināciju sasniedzām divos 
mūzikas festivālos - Bauska Taste 
un Summer Sound. Tas arī bija 
brīdis, kad nolēmām, ka šādā 
sastāvā esam konkurētspējīgāki 
un turpināsim darboties kopā. 
Tad arī pēc vairāku dienu 
sarunām mainījām nosaukumu 
no dīdžeju apvienības «Alce 
Sounds» uz grupu «Funky Gang».
Pašlaik spēlējam vismaz 
reizi mēnesī, lai uzlabotu 
savu programmu, bet būtībā 
gatavojamies jau nākamajai 
vasarai – pilsētas svētkiem un 
mūzikas festivāliem.
4. Šis ir jautājums, uz kuru ir 
visgrūtāk atbildēt arī pasākuma 
organizatoriem. Iemesls ir gluži 
vienkāršs – mēs nezinām, kāda 
būs publika. Bet kopumā varētu 
sacīt, ka spēlējam visu laiku 

Gru
pa 

Funky Gang 

1. BRUNO BAHS 
«Mākslas akadēmijas» vadītājs 
Aizkraukles Interešu izglītības 
centrā; mākslinieks. 
2. Sevi nesaucu par dīdžeju, bet 
gan diskžokeju, jo bieži pielāgoju 
spēlējamo mūziku auditorijas 
noskaņojumam, muzikālos 
skaņdarbus seta laikā kārtoju, 
pakārtotus kopējam emociju vilnim.  
Bieži uzstāšanās laikā pasaku 
kādus vārdus mikrofonā. Dīdžeji 
tomēr parasti jau iepriekš sagatavo 
muzikālo setlisti un izpilda tikai to, 
kas pašam patīk. 
Dīdžeja darbībai pievērsos, jo vēlējos 
radīt citādu muzikālo piedāvājumu 
jauniešu diskotēkās tam, kas 
bija aktuāls līdz šim. Un mūzikas 
spēlēšana sniedz lielu pozitīvās 
enerģijas lādiņu.
3. 2005. gadā (pirms 14 gadiem), 
kad pirmo reizi kopā ar māsu Laini 
Iecavas vidusskolā apzinājām 
apmeklētājus, lai organizētu Coco 
jambo party Iecavas sporta namā 
«Dartija». Patlaban mēdzu neregulāri 

pasaules labāko mūziku. Sākot ar 
70. gadu labākajiem deju hitiem 
un beidzot ar mūsdienu R’n’B 
un HIP-HOP gabaliem. Mūsu 
programma, kas parasti ir pusotru 
stundu gara, ir kā maģisks 
lidojums ne tikai cauri laikam, bet 
arī mūzikas daudzveidībai. Tas 
arī raksturo mūsu repertuāru un 
personības: dažādi, bet ar vienu 
mērķi – sniegt vislabākās emocijas 
ballītes apmeklētājiem.
5. Šeit nav ilgi jādomā – Tautisko 
deju kolektīvu sporta un deju 
sacensību Ziemassvētku kauss 
ballīte. Tajā uzstājāmies jau 
trīs gadus pēc kārtas un varam 
atzīt, ka spēlēt dejotājiem ir kaut 
kas fantastisks. Nav svarīgas 
nedz tehniskās nianses dziesmu 
pārejās, nedz mūsu apģērbs. 
Enerģiju dod paši dejotāji, kas 
uzlādē mūs un cits citu. Tā tik 
tiešām ir visfantastiskākā publika, 
ko novēlu izbaudīt ikkatram 

dīdžejam.
6. Tās noteikti ir ballītes līdz 
pašam rītam. Ticiet vai nē, bet 
iecavniekiem nepatīk doties 
mājās. Arī tad, kad aparatūra 
jau praktiski sakrauta busiņā, 
uzrodas kādi dejotgribētāji, kuri 
cenšas mūs pierunāt uzlikt vēl 
vienu dziesmu.☺ 
7. Izmantojam vienu no pasaulē 
pieprasītākajām digitālajām 
dīdžeju aparatūrām, ko izplata 
plaši zināmais uzņēmums Pioneer. 
Bet lielākās pārmaiņas, kas ir 
notikušas, mūsu tehniskajā 
raiderā ir atzīmētas vairākas 
būtiskas lietas, bez kurām mēs 
šobrīd vairs nevaram iedomāties 
savu uzstāšanos. Piemēram, 
savas skaņu tumbas jeb monitori, 
kas vērsti tieši uz mums, lai 
dzirdam notiekošo. Dažkārt tie 
ir ausu monitori, ja jāuzstājas 
uz lielākas skatuves. Diezgan 
bieži ballītes karstumā sanāk 
uzlēkt uz galdiem, tumbām 
un citur, tādēļ viena no mūsu 
prasībām ir bezvadu mikrofoni, 
lai brīvi varam kustēties, lēkāt 
un dzīvot līdzi publikai. Protams, 
ir vēl dažādi sīkumi, kas mums 
ir būtiski, bet tās ir tehniskas 
nianses, kuras esam apkopojuši, 
lai padarītu savus priekšnesumus 
profesionālākus un kvalitatīvākus.
8. Šis pasākums kopumā ir mūsu 
lolojums. Ar dažiem no dīdžejiem 
mēs sākām spēlēt kopā, no 
dažiem esam mācījušies. Protams, 
sagaidām prāvu pulku iecavnieku, 
lai kārtīgi izballētos. Bet visvairāk 
mēs gaidām tikšanos ar mūsu 
kolēģiem, lai kopā pavadītu šo 
vakaru un ne tikai uzspēlētu katrs 
sava laika labāko deju mūziku, 
bet arī kopīgi atpūstos.  

spēlēt koorporatīvos pasākumos, 
gan kā kāzu muzikants, uzstādot arī 
skaņas un gaismas tehniku.
4. Patlaban ļoti iepaticies silts, 
pozitīvs progressive house. Jūtu, ka 
pēdējā laikā esmu ietekmējies no 
talantīgās Dj Nora en Pure izmeklētā 
mūzikas repertuāra. Patīk arī Ben 
Bohmer un Yotto radītā mūzika.
5. Noteikti iecavniekus. Īpaši palicis 
prātā house mūzikas pasākums 
«Dārtā» ar saksofonista Mārtiņa 
Grinberga un Andreja Gusačenko 
piedalīšanos. Arī labdarības 
pasākumu sērija bijušajā un 
vienīgajā klubā White house bija 
neaizmirstama.
6. Īstens iecavnieks ir ļoti pozitīvs, 
neizies uz konfliktiem un vienmēr 
gribēs dziedāt līdzi pazīstamām 
latviešu dziesmām. Vēl būtisks 
aspekts – Iecavā nekad laicīgi nevar 
beigt pasākumu, jo tie, kas iztur līdz 
beigām, piedzīvo sava veida katarsi. 
Gaiss kļūst saliedējošs - negribas iet 
prom, un ir vēlme dziedāt līdzi līdz 
pēdējam...

7.  Izmantošu datoru ar speciālu 
miksēšanas programmu, kas ērti 
ļauj «pārslēgties» no viena gabala 
uz otru. Dzīvā miksēšana tomēr 
uzliek lielāku atbildību un neļauj 
līdz galam izbaudīt pasākuma 
atmosfēru, jo ļoti laicīgi ir jāiegrimst 
austiņās, piemeklējot īsto nākamo 
skaņdarbu.
8. Līdzīgi kā Iecavas pilsētas 
svētkos, tā arī pēdējos divos gados, 

kad ar DJ Ivaru organizējām 
diskotēku estrādē, uzstādījumi nav 
mainījušies: sagaidu prieku par kopā 
būšanu un ļoti atsaucīgu publiku. 
Katrs dīdžejs spēlēs tikai vienu 
stundu (tas ir ļoti maz), tāpēc būtu 
forši, ja savējie atbalstītu savējos no 
pasākuma sākuma līdz pat beigām!

DJ B
ru

no

no dīdžeju personiskajiem albumiem
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Latvijas Futbola Federācija

26. un 27. augustā Iecavas 
novada sporta skolas «Dartija» 
zālē norisinājās Visvalža Eglīša 
6. piemiņas turnīrs basketbolā 
U-14 vecuma grupas jauniešiem 
(dzimuši 2006. gadā un jaunāki). 
Turnīrā piedalījās piecas 
komandas no Daugavpils, 
Līvāniem/Jēkabpils, Bauskas, 
Smiltenes un Iecavas. 

Pirmajā sacensību dienā starp 
spēlēm tika aizvadīts metienu kon-
kurss.  Pa diviem pārstāvjiem no 
katras komandas piedalījās soda, div-
punktu un trīspunktu metienu kon-
kursos, un par uzvarētājiem kļuva 
tie sportisti, kuri minūtes laikā veica 
visvairāk precīzu metienu. 

Soda metienu konkursā visla-
bāk veicās Iecavas sporta skolas 
pārstāvim Kristeram Moram, div-
punktu metienos - viņa koman-
das biedram Aleksim Karpovam, 

Sporta ziņas : : :

Anta Kļaveniece bet trīspunktu metienu konkur- 
sā - Daugavpils komandas pārstāvim 
Rimantam Vilcānam. 

Itin visi komandu pārstāvji varē-
ja piedalīties konkursā, kurā bumba 
grozā bija jāraida no laukuma centra. 
Pirmajam šo grūto uzdevumu izde-
vās izpildīt Ralfam Iesalniekam no 
Līvāniem, bet pēc vēl dažiem mēģi-
nājumiem tas izdevās arī baušķenie-
kam Sandrim Rudzrogam un diviem  
Iecavas pārstāvjiem - Aleksim Karpo-
vam un Danielam Reinholdam. Pēc 
katra trāpīgā metiena zālē atskanēja 
neviltotas atbalstītāju ovācijas. Visi 
četri sportisti sacentās finālā, kura 
laikā bumbu veiksmīgi ieraidīt grozā 
izdevās gan Ralfam Iesalniekam, gan 
Aleksim Karpovam. 

Visi metienu konkursa uzvarētā-
ji saņēma turnīra piemiņas veltes - 
dvieļus ar turnīra nosaukumu.    

Turnīra kopvērtējumā Iecavas 
sporta skolas «Dartija» komanda izcī-
nīja 3. vietu. Uz pjedestāla augstāka-

jiem pakāpieniem kāpa divas 1. divī-
zijas komandas: Bauska, kas izcīnīja 
2. vietu, un turnīra uzvarētāji - Līvā-
nu/Jēkabpils apvienotā komanda.  
4. vietā ierindojās Daugavpils, bet  
5. vietā - Smiltenes vienība. 

Iecavnieku treneris Voldemārs 
Pārums informē, ka sacensību otrajā 
dienā sporta skolas «Dartija» koman-
dai bija jāiztiek bez vairākiem pamat-
sastāva spēlētājiem, kas bija guvuši 
nelielas traumas. Komandā palika ti-
kai divi 2006. gadā dzimušie spēlētāji, 
bet pārējo komandas sastāvu veidoja 
gadu jaunāki spēlētāji, un tas atspo-
guļojies arī rezultātos. «Bauskas un 
Līvānu/ Jēkabpils komandas ir spē-
cīgākas, taču, spēlējot optimālā sastā-
vā, mēs varētu sniegt lielāku pretspa-
ru,» komentē treneris.

Spēļu rezultāti:
IECAVA-SMILTENE 86:56

(Aleksis Karpovs 39, Gotfrīds An-
sels Hofmanis 21);

IECAVA-DAUGAVPILS 88:58
(Aleksis Karpovs 50, Rainers 

Stančiks 19);
IECAVA-BAUSKA 23:80 
(Rainers Stančiks 11);
IECAVA-LĪVĀNI/JĒKABPILS  
31:72 (Aleksis Karpovs 11).
Komandas rezultatīvākā spēlētāja 

titulu turnīrā ieguva Aleksis Karpovs, 
bet vērtīgākā spēlētāja titulu - Rainers 
Stančiks. Voldemārs Pārums teic pal-
dies laukuma tiesnešiem un galvena-
jam tiesnesim Vilnim Gailumam par 
turnīra raitu norisi. 

Jau 6. un 7. septembrī sporta 
skolas «Dartija» U-13 vecuma grupas 
komanda ar treneri V. Pārumu dosies 
uz Smilteni, lai piedalītos basketbola 
turnīrā «Smiltenes rudens 2019». Vē-
lam veiksmi! 

4. Ballītes laikā izvēlos atskaņot 
visdažādāko mūziku, kas spēj 
iekustināt pūli. Lielākoties mans 
sets sastāv no elektroniskās deju 
mūzikas, latviešu un dažkārt arī 
krievu popmūzikas, taču pats 
priekšroku dodu tieši elektroniskajai 
mūzikai.     
5. Atsaucīgākā un enerģiskākā 
auditorija, protams, ir Iecavā.  

6. Atsaucīga un draudzīga. 

7. Izmantoju datoru, kur saglabāju 

Pagājušajā nedēļā debiju 
Latvijas WU15 izlasē piedzīvoja 
vēl viena Futbola kluba 
«Iecava» audzēkne - Patrīcija 
Brazauska, informē Jevgēnijs 
Gedertsons. 

Kopā ar Latvijas WU15 izlasi 
Patrīcija Brazauska kļuva par Bal-
tijas kausa sudraba medaļnieci. 

Patrīcija trenējas Futbola klu-
bā «Iecava» kopš meiteņu koman-
das dibināšanas 2014. gadā. 

1. ARNIS KANCĀNS 
Sociālajos medijos – @djarkalv 
Pamatnodarbošanās – uzņēmējs.
2. Ar dīdžejošanu nodarbojos, 
jau mācoties Rīgas 50. vidusskolā 
(tagad - Rīgas Centra Humanitārā 
ģimnāzija), un pēc tās beigšanas 
beidzās arī hobijs, tomēr doma, 
ka pie šī hobija jāatgriežas, 
nepameta. Bija vajadzīgs īstais 
laiks, vieta un iespējas, lai 
atkal sāktu spēlēt!
3. Pieredze sākās vidusskolā. 
Pašlaik spēlēju praktiski katru 
nedēļu, lielākoties tie ir klubi gan 
Rīgā, gan ārpus tās.  
4. Mūzikas stils ir house 
apvienojumā ar oldschool rap un 
big room. Man patīk izmantot arī 
skaņdarbus, kas bija ļoti populāri 
laika posmā no 2000. līdz  
2015. gadam.    
5. Viennozīmīgi klubā «Just». 
Tur bija skaidri redzams, ka 
cilvēki ir atnākuši dejot un 
izbauda dīdžeja sniegumu. 
6. Man nav bijusi iespēja spēlēt 
Iecavā, pēc šī pasākuma varēšu 
atbildēt.
7. Es spēlēju, izmantojot Serato 
DJ programmatūru un attiecīgu 
Pioneer kontrolieri. Salīdzinot 

DJ ArKA

DJ Woltez
savas dziesmas konkrētam setam, 
taču diskotēkā pārslēdzu un 
miksēju dziesmas, izmantojot 
dīdžeja mikserpulti.
8. No šī pasākuma sagaidu 
mūzikas daudzveidību, labu 
izpildījumu un lielisku atmosfēru, 
jo tā taču ir sezonas noslēguma 
diskotēka Iecavā! 
Noteikti jānāk baudīt klātienē, jo 
diez vai tik drīz būs vēl tāda iespēja 
uz vienas skatuves redzēt tik daudz 
dīdžeju. 

1. VALTERS KĻAVENIEKS, producēju mūziku, studēju.
2. Pievērsos dīdžeja darbībai, jo mūzika ir valoda, kuru saprot visi 
cilvēki. Man patīk, ka ballītes laikā es rodu kopīgu saikni ar publiku. 
3. Mana pieredze sākās 2016. gadā, 
kad biju dīdžejs Iecavas 
vidusskolas Fukšu ballē. 
Savus setus spēlēju dažas 
reizes gadā, lielākoties
Iecavā. 
 

mūsdienu aparatūru ar to, kādu 
lietoju pirms gadiem 25, dīdžeja 
darbs noteikti ir palicis ērtāks 
un iespējas dažādot savus 
setus – nesalīdzināmi plašākas, 
kas ir ieguvums gan dīdžejam, gan 
publikai!  
8. Esmu pārliecināts, ka šis būs ļoti 
jaudīgs un, pozitīvā nozīmē, krāšņs 
pasākums. Katram dīdžejam ir savs 
rokraksts, iemīļotie mūzikas stili 
un izpildītāji, būs ļoti interesanti to 
dzirdēt. Un, protams, ceru uz kuplu 
apmeklētāju skaitu, tas pašiem 
dīdžejiem ir svarīgi, jo nav nekā 
grūtāka, kā spēlēt pustukšai zālei.   

Vairāk foto: 
www.iecava.lv

Divpunktu un 
centra metienu 

konkursa 
uzvarētāju 

Aleksi Karpovu 
sveic turnīra 

galvenais 
tiesnesis 

Vilnis Gailums. 
Noslēgumā 

Aleksim tika 
arī komandas 
rezultatīvākā 

spēlētāja tituls. 
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SPORTS
Pasākums Laiks Norises vieta
Latvijas čempionāts futbolā 
(U-13 Attīstības līga):  
FK Iecava-FS Jelgava

01.09.  
plkst. 15.00

Iecavas novada 
stadions

Latvijas čempionāts futbolā 
(U-13 Attīstības līga):  
FK Iecava-FK Dinamo Rīga

05.09.  
plkst. 14.00

Iecavas novada 
stadions

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: 2013. g. dz. zēni

07.09.  
plkst. 11.00

Iecavas novada 
stadions

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: 2011. g. dz. zēni

08.09.  
plkst. 11.00

Iecavas novada 
stadions

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: plkst. 10.00 -  
2012. g. dz. zēni,  
U-12 meitenes; plkst. 14.00 - 
U14 meitenes

14.09.  Iecavas novada 
stadions

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: 2010. g. dz. zēni

15.09.  
plkst. 11.00

Iecavas novada 
stadions

Iecavas novada sporta skolas 
«Dartija» atklātās sacensības 
vieglatlētikā «Sprinta diena»

18.09.  
plkst. 15.00

Iecavas novada 
stadions

Olimpiskā diena 2019 20.09. Iecavas novads

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: 2008. g. dz. zēni

21.09.  
plkst. 11.00

Iecavas novada 
stadions

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: 2006. g. dz. zēni

22.09.  
plkst. 11.00

Iecavas novada 
stadions

Eiropas sporta nedēļa 
2019 (plašāka aktivitāšu 
programma būs pieejama 
septembra pirmajā nedēļā)

23.-29.09. Iecavas novads

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: 2009. g. dz. zēni

28.09.  
plkst. 11.00

Iecavas novada 
stadions

FK Iecava kauss 2019 
futbolā: 2007. g. dz. zēni

29.09.  
plkst. 11.00

Iecavas novada 
stadions

SEPTEMBRA 
PASĀKUMU PLĀNS

KULTŪRA
Pasākums Laiks Norises vieta
Izstādes:                       
«Mūsu viesis - rakstniece 
Gundega Repše», «Mēs. 
Latvija, XX gadsimts»;  
«8. septembris - Tēva diena»;             
«Pirmajam Latvijas Valsts 
prezidentam Jānim  
Čakstem - 160»; RaDam 
projekta «Krauķis nav 
vienīgais Iecavas putns» 
ietvaros tapusī gleznu izstāde

septembris Edvarta Virzas 
Iecavas bibliotēka

Literatūras izstāde un dzejas 
lasīšana «Kad atnāk dzejolis»;   
izstāde «Jaunās grāmatas»; 
Mūzikas un mākslas skolas 
audzēknes Milindas Austeres 
darbu izstāde

septembris Iecavas novada 
bērnu bibliotēka

Tematiskā izstāde un 
pēcpusdiena «Gatavojot 
krājumus ziemai»

septembris Zālītes bibliotēka

Ekorīts lieliem un maziem 01.09. 
plkst. 11.00-
12.30

Dzimtmisas muižas 
parks

Projekta «Tikšanās ar 
grāmatu sērijas «Mēs. Latvija, 
XX. gadsimts» autoriem» 
1. pasākums - tikšanās ar 
rakstnieci Gundegu Repši

05.09.  
plkst. 17.00

Iecavas novada 
Edvarta Virzas 
bibliotēka

Dzejas dienas 11.09. Iecavas novada 
Edvarta Virzas 
bibliotēka

Tematiska izstāde  
«Miķelīts, mazs vīriņš,  
Tas atnāca pilnu roku»

16.09.–30.09. Iecavas novada 
bērnu bibliotēka

Teātra izrāde bērniem «Māja 
zem varavīksnes»

19.09. 
plkst. 9.00

Iecavas kultūras 
nams

Radošā nodarbība «Darbiņi 
no dārzeņiem»

26.09. 
plkst. 15.00

Iecavas novada 
bērnu bibliotēka

JAUNIEŠU CENTRS
Pasākums Laiks Norises vieta
Radošo darbu pēcpusdiena 11.09. 

plkst. 15.00-
17.00

Iecavas Jauniešu 
centrs

Galda spēļu vakars. 
2. sezonas atklāšana. 
Pasākumā aicināti dalībnieki 
no 13 gadu vecuma, līdz 18 
gadiem nepieciešama vecāku 
atļauja.

13.09. 
plkst. 18.00-
22.00

Iecavas Jauniešu 
centrs

Sarunas ar Ilzi Naguraviču 
par savstarpēju attiecību 
veidošanu un saskarsmes 
knifiņiem 

18.09. 
plkst. 18.00-
20.00

Iecavas Jauniešu 
centrs
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Reklāma un sludinājumi : : :

8.

Aicina darbā : : :

Pērk : : :

Kultūras namā

Parka estrādē 

 Smilts, grants, šķembas, 
melnzeme, kūtsmēsli, kūdra. 

      PAKALPOJUMI:
◊  pašizgāzēji, konteineri
◊  ķēžu ekskavators, buldozers 
◊  universālais ekskavators 
◊  mini iekrāvējs Bobcat
◊  mini ekskavators (3,5 t)                      

 Tālr. 29457686.

Pārdod : : :

Aizsaulē aizgājuši
Irina Maulāne (22.05.1959.-23.08.2019.)

Dažādi : : :

Sporta klubs «Shinri» 
aicina uz karatē nodarbībām 
esošos un jaunus dalībnie-
kus (no sešu gadu vecuma). 

Sapulce un 
pieteikšanās notiks 

2. septembrī plkst. 17.30 
fitnesa klubā 

«JAUTRAIS APELSĪNS». 
Tālr. 29276315.

SIA «SKUJENIEKI»
PĀRDOD 

dažādu veidu malku,
zāģmateriālus pēc pasūtī-

juma; 
PĒRK meža īpašumus.

Tālr. 26445095.

ZS «Upmaļi» (reģ. Nr.43601015973) 
aicina darbā lauksaimniecības 
darbiniekus(-ces). Darba uzde-
vumi: zaļumu vākšana, lociņu 
tīrīšana, burkānu fasēšana. Ne-
pieciešama pieredze lauku darbos; 
atalgojums EUR 500-650 mēnesī. 
Atrašanās vieta: Iecavas nov., Zālīte,  
tālr. 22833485, 22833483. 

Riteņtraktorus, piekabes un 
agregātus jebkādā stāvoklī.  
Tālr. 29683462.

Pārdod salmu ruļļus (7 eiro/gb.)  
Tālr. 29255434.

Pašizgāzēja, ekskavatora, iekrā-
vēja pakalpojumi. Beramkra-
vu piegāde. Būvgružu, grunts 
izvešana. Rakšanas darbi.  
Tālr. 29683462.

SIA «Žaņa Lagzdiņa maizes fabri-
ka» Iecavas elevators  
(reģ. Nr. 40003208455) aicina dar-
bā strādnieku ar tehniskām iema-
ņām un pieredzi remonta darbos. 
Darba alga 450-500 eiro mēnesī. 
Tālr. 29293041, 29401136.

SIA «VIZULO»  
(reģ. Nr. 40103590897) aicina 
darbā metālapstrādes iekārtu 
operatoru(-i) (darbs 2. maiņā), 
krāsošanas ceha palīgstrād-
nieku(-ci) un montāžas noda-
ļas darbinieku(-ci). Iepriekšēja 
pieredze nav nepieciešama. Visas 
nepieciešamās zināšanas tiks 
iemācītas uz vietas. Atalgojums 
550-600 eiro bruto. Pietiekties, 
zvanot vai sūtot savu CV  
(tālr. 28210431; e-pasts: 
olegs.junolainens@vizulo.com). 


